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Mondelinge vragen 14 oktober – Lelystad Airport

Voorzitter,

De zorgen over Lelystad Airport worden met de dag groter. Onlangs besloot de minister van 
Infrastructuur en Waterstaat om een luchtverkeersleiding in te stellen per 7 november 2019, heeft zij 
vanuit Brussel inmiddels toestemming voor autonome groei en voor de stikstofproblematiek hoeft de 
minister zoals zij het ziet enkel nog een list te verzinnen.

De minister dendert door en Lelystad Airport moet en zal open. Dit stemt onze fracties – en met ons 
vele anderen – zeer bezorgd. Zo hebben de Provinciale Staten in Gelderland hun college verzocht om 
– naast het indienen van een zienswijze (op de Notitie Reikwijdte en Detailniveau Plan MER 
Herziening Luchtruim) - ook direct in Den Haag aan de bel te trekken om de minister te vragen haar 
besluiten te heroverwegen.  

Van het college ontvingen wij eind september een informatienota met daarin ook het voornemen om 
mogelijk een zienswijze in te dienen. Onze fractie waardeert de inzet van dit college, maar vraagt zich 
wel af of dit voldoende is. Wij zijn namelijk van mening dat alle inzet tot op heden vooral gericht is 
aan de dovemans oren van minister van Nieuwenhuizen.

Dit roept de volgende vragen op: 

1. Hoe kijkt het college aan tegen de meest recente ontwikkelingen en acties van de minister, 
met name de goedkeuring van de VVR, de voorgenomen openstelling van de laagvliegroutes 
per 7 november en de opmerking  van de minister dat er een list nodig is inzake de 
stikstofproblematiek om Lelystad Airport open te kunnen laten gaan? 

2. Heeft het college het gevoel dat de aangedragen bezwaren serieus meegewogen worden 
door de minister? 

3. Is het college van mening dat er nog perspectief is op herindeling van het luchtruim 
voorafgaand aan opening van Lelystad Airport?

a. Zoja, waarop baseert het college dat?
b. Zo nee, wat betekent dit dan voor de opstelling van de gemeente Zwolle? 

4. Is het college het met ons eens dat – gezien de manier waarop de minister acteert en het 
proces de afgelopen twee jaar – de toon en inzet vanuit Zwolle en de regio feller mag zijn? 
Bv. zoals in de Provinciale Staten in Gelderland?

a. Zoja, is het college bereid aan te geven welke mogelijkheden hij hier toe ziet en 
eventueel bereid daar met de woordvoerders voor om tafel te gaan?

b. Zo nee, wat denkt het college bij de minister te bereiken met het handhaven van de 
huidige inzet en toon?  
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